
Zápisnica č. 5/2023 
z 5. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Štôle, 

konaného dňa 28.6.2023 
 
 
Prítomní:  Podľa prezenčnej listiny 
 
Program: 
1. Otvorenie zasadnutia 
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
3. Voľba návrhovej komisie 
4. Schválenie programu 5. zasadnutia obecného zastupiteľstva 
5. Kontrola plnenia uznesení OZ 
6. Návrh plánu kontrolnej činnosti na druhý polrok 2023 
7. Návrh na použitie finančných prostriedkov z rezervného fondu obce Štôla v ďalšom období 
8. Schválenie rozpočtového opatrenia Obce Štôla č. 2/2023 
9. Prerokovanie vysporiadania pozemkov pod s.č. 106 
10. Rôzne 
11. Diskusia 
12. Záver 

 
 
 
1. Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril starosta obce Vladimír mierka a konštatoval, že obecné 

zastupiteľstvo je spôsobilé rokovať a uznášať sa.   

2. Starosta obce Vladimír Mierka určil za zapisovateľku Martinu Pastrnákovú a za overovateľov zápisnice 
určil Zuzanu Kurpašovú a Petra Dobeša. OZ zobralo na vedomie. 

3. Do návrhovej komisie boli zvolení: Peter Dobeš, Marek Pachoň a Ľubomír Rusnák. 
     Obecné zastupiteľstvo schválilo zloženie návrhovej komisie 
     (Hlasovanie: prítomní:  4; za: 4 – Peter Dobeš, Zuzana Kurpašová, Marek Pachoň, Ľubomír Rusnák) 

4. Starosta obce Vladimír Mierka predložil na schválenie program 5. zasadnutia obecného zastupiteľstva.  
OZ schválilo program rokovania. 

     (Hlasovanie: prítomní:  4; za: 4 – Peter Dobeš, Zuzana Kurpašová, Marek Pachoň, Ľubomír Rusnák) 

 

Obecné zastupiteľstvo na svojom zasadnutí prerokovalo: 
 
5. Kontrolu plnenia uznesení obecného zastupiteľstva z 3. zasadnutia OZ, konaného dňa 15.03.2023  

a 4. zasadnutia OZ, konaného dňa 10.05.2023 prevedenú kontrolórkou obce Danou Hojnošovou.  
Pán starosta sa ku kontrole vyjadril, že k uzneseniam v plnení sa vysloví v bode č. 10 - Rôzne.  

     Obecné zastupiteľstvo zobralo kontrolu plnenia uznesení na vedomie.  
     (Hlasovanie: prítomní:  4; za: 4 – Peter Dobeš, Zuzana Kurpašová, Marek Pachoň, Ľubomír Rusnák) 

 

6. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra Dany Hojnošovej na II. polrok 2023. Obecné 
zastupiteľstvo schválilo plán kontrolnej činnosti na II. polrok 2023 a poveruje hlavného kontrolóra vykonať 
kontroly podľa schváleného plánu. 

      (Hlasovanie: prítomní:  4; za: 4 – Peter Dobeš, Zuzana Kurpašová, Marek Pachoň, Ľubomír Rusnák) 
 

7. Obecné zastupiteľstvo Obce Štôla prerokovalo zmenu a použitie prostriedkov rezervného fondu  

    na   úhradu kapitálových výdavkov a súhlasí s presunom týchto položiek:  
      a) 6 250,- Eur presun z položky miestne kanalizácie na položku splašková kanalizácia 
      b)    750,- Eur prebytok rozpočtu obce z roku 2022 na spolufinancovanie výzvy Wifi pre teba 
      c) 1 936,- Eur prebytok rozpočtu obce z roku 2022 na nákup pozemkov pod cestami 
     (Hlasovanie: prítomní:  4; za: 4 – Peter Dobeš, Zuzana Kurpašová, Marek Pachoň, Ľubomír Rusnák) 

 
8. Obec hospodári s rozpočtovými prostriedkami podľa schváleného rozpočtu a v priebehu rozpočtového 

    roka vykonal zmenu vo svojom rozpočte s cieľom zabezpečiť vyrovnanosť  bežného rozpočtu.  

    Martina Pastrnáková predložila  rozpočtové opatrenie č. 2/2023 zo dňa 27.06.2023. Zmeny  

    rozpočtu sú z dôvodu zmeny príjmov a výdavkov. Zvýšenie príjmov 28 183,00 €, zníženie 

    príjmov 15 602 €.  Zvýšenie výdavkov 43 951,- €, zníženie výdavkov 31 370,00 €. 

    Poslanci návrh prerokovali a schválili zmenu rozpočtu, ktorá je prílohou zápisnice.  

    (Hlasovanie: prítomní:  4; za: 4 – Peter Dobeš, Zuzana Kurpašová, Marek Pachoň, Ľubomír Rusnák) 

 

 



9.  Starosta obce prezentoval výsledky pracovného stretnutia poslancov s vlastníkmi pozemkov pod   
     s.č. 106,  zapísaných na LV 1414, 1415, 1416, 1417, konaného dňa 31.05.2023, kde prítomní vlastníci 
    ( nezúčastnili sa na stretnutí všetci vlastníci  ) prejavili vôľu predať pozemky v sume 30,- Eur / 1 m2,  
    alebo zameniť pozemky. Pri zámene pozemkov by bolo potrebné určiť kto zaplatí geometrické plány,  
    vklad do katastra a prípadne, ako sa budú riešiť rozdiely vo výmere na novo zameraných parcelách.  
    Keďže poslanci nemali komplexnejšie informácie, berú na vedomie výsledky pracovného stretnutia 
    a posúvajú tento bod rokovania na ďalšie rokovanie obecného zastupiteľstva.         
     (Hlasovanie: prítomní:  4; za: 4 – Peter Dobeš, Zuzana Kurpašová, Marek Pachoň, Ľubomír Rusnák) 
 

Rôzne: 
 
10. Pán starosta sa vyjadril k Uzneseniu č. 3/2023/50 ohľadom nákupu a zabudovania retardérov.  
      Upresnil, že ich nebude montovať firma, pretože nemáme na takéto výdavky dostatok finančných  
      prostriedkov a pri určitých typoch môže nastať problém pri používaní, pretože na miestnej komunikácii 
      je tenký asfalt, a skrutky dlhodobo neudržia primontovaný retardér. Navrhol dve možnosti: urobiť  
      betónovú kotvu, alebo retardéry z nábehových obrubníkov a kociek osadených do betónu – drahší 
      variant. Po diskusii sa poslanci vyjadrili, že ostáva pôvodný zámer – nákup retardérov.         
      (Hlasovanie: prítomní:  4; za: 4 – Peter Dobeš, Zuzana Kurpašová, Marek Pachoň, Ľubomír Rusnák) 
 

11.  Pán starosta sa vyjadril k uzneseniu č. 4/2023/58 k vypracovaniu dopravného projektu a zmene 

       dopravného značenia. Informoval, že začína nová výstavba rodinných domov, kde investor má  
       už vypracovaný dopravný projekt a jednosmerná cesta od autobusovej zastávky k požiarnej zbrojnici  
       nemá význam, pretože by to bránilo nákladným autám dostať sa na stavenisko a vrátiť sa späť na štátnu   
       cestu. 
       Z tohto dôvodu navrhol zrušiť Uznesenie č. 3/2023/50 bod 2 a Uznesenie č. 4/2023/58 a navrhol 
       vypracovať dopravný projekt na realizáciu umiestnenia cestného spomaľovača – retardéra ku mostu 
       na miestnu komunikáciu od autobusovej zastávky k požiarnej zbrojnici.     
       Poslanci návrh prerokovali a: 
   a) rušia Uznesenie č. 3/2023/50 bod 2 
       b) rušia Uznesenie č. 4/2023/58 
       c)  súhlasia s vypracovaním dopravného projektu a zakúpením cestných spomaľovačov – retardérov  
           ku mostu na miestnu komunikáciu od autobusovej zastávky ku požiarnej zbrojnici     
        (Hlasovanie: prítomní:  4; za: 4 – Peter Dobeš, Zuzana Kurpašová, Marek Pachoň, Ľubomír Rusnák) 

 
12. Pán starosta sa vyjadril k Uzneseniu č. 3/2023/50 bod 3, kde je potrebné vykonať zmenu uznesenia  
      z dôvodu, že pre zapísanie prístupovej komunikácie do bývalého LÚ  pri bytovom dome s.č. 129 na 
      parcele 573/1, LV 1, k.ú. Štôla je potrebné zmeniť spôsob využívania pozemku. 
      Obecné zastupiteľstvo: 
      a) ruší Uznesenie č. 3/2023/50 bod 3 
      b) súhlasí so zmenou na parcele KN C 573/1, LV 1, k.ú. Štôla - spôsob využívania pozemku    
      c) súhlasí so zápisom geometrického plánu do katastra nehnuteľností č. G1-1191/2022, úradne  
          overeného dňa 01.12.2022 
      d) súhlasí s prevodom prístupovej komunikácie do majetku obce Štôla za 1,00 Euro  
        (Hlasovanie: prítomní:  4; za: 4 – Peter Dobeš, Zuzana Kurpašová, Marek Pachoň, Ľubomír Rusnák) 

 
13. Pán starosta sa vyjadril k uzneseniu č. 4/2023/59, ohľadom odovzdania kanalizácie bezodplatne do  
      majetku Podtatranskej vodárenskej spoločnosti a.s. Poprad a navrhuje toto uznesenie zrušiť.  
      Na základe novozískaných informácii dospel k záveru, že pre obec je výhodnejšie uzatvoriť Zmluvu  
      s PVPS a.s. Poprad o prevádzkovaní splaškovej kanalizácie, ako ju odovzdať do majetku PVS a.s.  
      Poprad bezodplatne. Poslanci návrh prerokovali a rušia uznesenie č. 4/2023/59 a poverujú starostu  
      Vladimíra Mierku uzatvoriť Zmluvu o prevádzkovaní splaškovej kanalizácie s Podtatranskou   
      vodárenskou prevádzkovou spoločnosťou a.s. Poprad.  
       (Hlasovanie: prítomní:  4; za: 4 – Peter Dobeš, Zuzana Kurpašová, Marek Pachoň, Ľubomír Rusnák) 

 
14. Pán starosta informoval o zmluve so spoločnosťou Envi-pak, ktorá za nás uhrádza separovaný odpad  
      a nahradila spoločnosť Recyklogroup. Odvoz separovaného odpadu bude naďalej prebiehať ako doteraz  
      a jeden vývoz separovaného odpadu je v množstve 7 zberných nádob a 180 ks vriec.  
      Poslanci berú na vedomie informáciu o zmene spoločnosti na odvoz separovaného odpadu.   
     (Hlasovanie: prítomní:  4; za: 4 – Peter Dobeš, Zuzana Kurpašová, Marek Pachoň, Ľubomír Rusnák) 
 

15. Pán starosta navrhol zmenu účelu jestvujúcich stojísk na separovaný odpad v chatovej osade a na  

      Uložisku, aby sa využili napr. na uloženie posypového materiálu. Stojisko v chatovej osade bude  

      nahradené novým zabezpečeným stojiskom. Ďalej navrhol stojisko pri hoteli Avalanche úplne odstrániť  

      a materiál použiť na opravu ostatných stojísk, prípadne na rozšírenie stojiska pri požiarnej zbrojnici.   

     Poslanci návrh prerokovali a súhlasia so zmenou používania stojísk na separovaný odpad na Uložisku  



     a v chatovej osade na skladovanie posypového materiálu a zrušenie stojiska na separovaný odpad  

     pri hoteli Avalanche.   

     (Hlasovanie: prítomní:  4; za: 4 – Peter Dobeš, Zuzana Kurpašová, Marek Pachoň, Ľubomír Rusnák) 

 

16. Pán starosta chcel navrhnúť plán kontrolnej činnosti na kontrolu ubytovacích zariadení, ktoré poskytujú  

      ubytovanie. Požiadal poslancov, aby viac chodili na kontroly a všímali si motorové vozidla, prípadne si  

      zapísali počet motorových vozidiel, ktoré parkujú pred ubytovacími zariadeniami.  

 

17. Pán starosta informoval o nenávratnom finančnom príspevku na Pomoc pri riešení problémov 

      v dôsledku vojenskej agresie na Ukrajine, ktorá nám bola schválená. 

 

18. Pán starosta informoval o vypracovanom geometrickom pláne č.G1-442/2023, úradne overenom  

      dňa 08.06.2023 na cestu v chatovej osade pre účely dobudovania splaškovej kanalizácie.  

      Keďže parcely pod cestou nie sú v majetku obce, starosta navrhol novovzniknuté parcely 762/3 – 195 m2   

      a 960/96 – 73 m2 podľa priloženého GP vykúpiť v cene max 5,00 Eur / 1 m2, čo je v rámci možností  

      rozpočtu obce.  

      Poslanci návrh prerokovali a súhlasili s výkupom pozemkov na novovzniknutých parcelách   

      č. 762/3 – 195 m2 a 960/96 – 73 m2 podľa priloženého GP č. G1-442/2023 úradne overeného  

      dňa 08.06.2023 v maximálnej cene 5,00 Eur / 1 m2 ,ukladajú starostovi obce osloviť vlastníkov  

      uvedených nehnuteľností na uzatváranie kúpno-predajných zmlúv a zápis kúpno-predajných zmlúv  

      do katastra nehnuteľností.  

       (Hlasovanie: prítomní:  4; za: 4 – Peter Dobeš, Zuzana Kurpašová, Marek Pachoň, Ľubomír Rusnák) 

 

 
Diskusia 
V diskusii vystúpil p. E. Láska s podnetom na častejšie kosenie cintorína, na čo pán starosta reagoval, 
že sa bude snažiť zabezpečiť lepšiu údržbu vonkajších plôch.    
 

     

 
Na záver starosta poďakoval všetkým prítomným za účasť. 

 
Prijaté uznesenia predložené návrhovou komisiou 5/2023/60 – 5/2023/71 tvoria prílohu zápisnice.  

Zapísala: Martina Pastrnáková 
 

       
     
 

Vladimír Mierka 
            starosta obce 

 
 
 
 
Overovatelia zápisnice: 
  

Zuzana Kurpašová       ............................................... 

 

Peter Dobeš                 ............................................. 


